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БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Работодателски организации, превозвачи и служители на столичния градски транспорт излизат на национални
протести на 18 май. Национално представителните работодателски организации – АИКБ, БСК, БТПП, КРИБ и ССИ,
организират "Национален протест за сигурна енергия на достъпни цени". Решението идва поради факта, че 7
месеца след националния протест на работодателските организации (от 19.10.2021 г.) про... 

Министърът на иновациите и растежа Даниел Лорер ще представи лекция "Иновации и растеж" на бизнес форум
"Иновации и перспективи в Плевен". Форумът ще се проведе на 14 май от 10.15 ч. в зала "Плевен" на Областната
администрация. Събитието ще бъде открито от областния управител Иван Янчев и от кмета на Община Плевен
Георг Спартански. Семинарът се организира от Ротари клуб Плевен Центрум, Браншова би... 

Петте най-големи работодателски организации – АИКБ, БСК, БТПП, КРИБ и ССИ, официално обявиха
националния си протест, насрочен за 18 май. В разпространена декларация бизнесът аргументира решението си:
Цените на горивата и ел.енергията достигнаха непосилни за преобладаващата част от небитовите потребители
нива. По ценовата верига се стигна до лавинорастяща инфлация, която с всеки изминал ден изяжда ... 

"Евро хоризонт – програми за целево финансиране" е лекцията, която ще представи пред плевенския бизнес
Мартин Заимов, финансист, бивш подуправител на БНБ. Лекцията е част от Бизнес форума "Иновации и
перспективи в Плевен", организиран от Ротари клуб Плевен Центрум, Браншова бизнес камара Плевен, Търговско-
промишлена палата – Плевен и Ротаракт Плевен Центрум. Форумът ще се проведе на 14 май, събота... 

Заглавие: Три протеста в един ден – готвят се блокади на 18 май
Дата: 12.05.2022 10:01
Медия: 1 към 1

Заглавие: Министър Даниел Лорер ще представи лекция "Иновации и растеж" на бизнес форум в Плевен
Дата: 12.05.2022 11:39
Медия: Вестник Посредник

Заглавие: Бизнесът излиза на протест: Не държавните чиновници, а ние сме държавата
Дата: 12.05.2022 10:26
Медия: Икономически живот

Заглавие: Мартин Заимов представя програмите за целево финансиране на бизнеса на форум в Плевен
Дата: 12.05.2022 10:20
Медия: Info Pleven

Заглавие: Тежка блокада на 18-и - бизнесът на площада, затворени пътища, София без транспорт
Дата: 12.05.2022 09:08
Медия: Добруджа

https://1kam1.com/tri-protesta-v-edin-den-gotvyat-se-blokadi-na-18-maj/
https://posredniknews.com/2022/05/12/%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5%D0%BB-%D0%BB%D0%BE%D1%80%D0%B5%D1%80-%D1%89%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B8-%D0%BB%D0%B5/
https://ikj.bg/novini/biznesat-izliza-na-protest-ne-darzhavnite-chinovnitsi-a-nie-sme-darzhavata/
https://infopleven.com/%D0%BC%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D0%BD-%D0%B7%D0%B0%D0%B8%D0%BC%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7/
http://dobrudjabg.com/novina/tejka-blokada-na-18-i-biznesyt-na-ploshtada-zatvoreni-pytishta-sofiq-bez-transport/78416


18 май ще е денят Х за оцеляването на новата власт. За тогава е насрочен първият наистина сериозен протест
срещу правителството, зад който този път застанаха големите организации на бизнеса. Затова най-вероятно той
ще даде знак дали и колко ще продължи управлението на "Промяната".Въпреки трусовете по отделни теми между
карето партии в коалицията до момента тя запазва равновесие. То обаче е крехко ... 

Кметът на община Карлово д-р Емил Кабаиванов проведе работна среща с представители на Българската
търговско промишлена палата (БТПП), Конфедерация на работодателите в Норвегия (NHO) и Норвежко-
българската бизнес група. Визитата в Карлово бе вчера и се организира в рамките на проект STRONG -
http://www.strong-project.eu, финансиран по Програма Социален диалог - достойни условия на труд, Норвежки фи... 

Заради високите цени на горивата и на тока за бизнеса националнопредставените работодателски организации
планират за 18 май протест пред Министерския съвет. Скокът в цената на енергоносителите води до
лавинообразна инфлация, която всеки ден изяжда доходите на гражданите, се казва в позицията на бизнеса.
Работодателите настояват за сигурност и прогнозируемост на доставките и цените на суровините. ... 

На 10-ти май 2022 г. кметът на община Карлово д-р Емил Кабаиванов проведе работна среща с представители на
Българската търговско-промишлена палата (БТПП), Конфедерация на работодателите в Норвегия (NHO) и
Норвежко-българската бизнес група. Визитата се организира в рамките на проект STRONG - http://www.strong-
project.eu, финансиран по Програма Социален диалог - достойни условия на труд, Норвежки фи... 

Национално представителните работодателски организации изразиха своята подкрепа за исканията на
представителите на транспортния сектор. Национално представителните работодателски организации – АИКБ,
БСК, БТПП, КРИБ и ССИ, излязоха с декларация, с която изразиха своята подкрепа за справедливите искания на
представителите на транспортния сектор за:1. Намаляване с 50% на акциза за горивата за период... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
17)

Инвестициите не са материя за всеки. Но също така човек не може да очаква, че ще натрупа богатство ако не
инвестира парите си умело. Много хора вярват, че инвестиционната стратегия е всичко, което има значение, но
това не е така. Има много примери за хора, които имат перфектна стратегия, но се провалят, защото не я следват.
Добре е е да се научите от техните грешки. В тази статия няма да си говори... 

Заглавие: Кметът на Карлово се срещна с Хенрик Мюнте от Конфедерацията на работодателите в Норвегия
Дата: 11.05.2022 22:07
Медия: Марица

Заглавие: Бизнесът ще сваля правителството, ако…
Дата: 11.05.2022 21:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Кметът на Карлово се срещна с Хенрик Мюнте от Конфедерацията на работодателите в Норвегия
Дата: 11.05.2022 18:35
Медия: Карлово Еу

Заглавие: НПРО подкрепят протеста на превозвачите
Дата: 12.05.2022 13:34
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Грешки, които карат дори хора с перфектна инвестиционна стратегия да губят парите си
Дата: 12.05.2022 12:25
Медия: Actualno.com

Заглавие: Американската търговска камара в България откри офис в гр. Вашингтон, САЩ
Дата: 12.05.2022 10:34
Медия: My PR

https://www.marica.bg/region/karlovo/kmetat-na-karlovo-se-sreshtna-s-henrik-myunte-ot-konfederaciqta-na-rabotodatelite-v-norvegiq
https://bgvest.eu/765455/
http://www.karlovobg.eu/index.php?option=com_content&view=article&id=17741%3A2022-05-11-18-39-25&catid=34%3A2009-07-15-08-58-25&Itemid=86
https://www.logistika.bg/bg/menu/23/post/29414/NPRO-podkrepqt-protesta-na-prevozvachite?page=
https://www.actualno.com/curious/greshki-koito-karat-dori-hora-s-perfektna-investicionna-strategija-da-gubjat-parite-si-news_1750610.html
https://www.mypr.bg/news/business/Amerikanskata-targovska-kamara-v-Balgariya-otkri-ofis-v-gr-Vashington-SASht-33485/


Вашингтон, САЩ, 10.05.2022 г. / София, България – 11.05.2022 г. – На изтънчен прием в Посолството на България в
Съединените американски щати, Американската търговска камара в България обяви откриването на своя нов
офис в столицата на САЩ. Офисът ще служи както на американски бизнеси, които искат да разраснат своите
операции в България, така и на български компании, които планират да навлязат на ам... 

Национална агенция за приходите започна проверки в над 2000 фирми в цялата страна заради нелогично високи
стойности на материалните запаси, посочени в балансите им за 2020 г. Зад повечето от дружествата надничат
любимци на "опозиционната" ГЕРБ, разкри източник на Narod.bg. Данъчните инспектори проверяват наличностите
на стоки и ги съпоставят със счетоводната документация. При установени несъответс... 

Депутатите в комисията по околна среда на Европейския парламент подкрепиха плана на ЕС за забрана на
продажбата на нови бензинови и дизелови автомобили от 2035 г., както "24 часа" вече писа. Те обаче гласуваха
против предложението за радикално намаляване на емисиите на CO2 през това десетилетие. Комисията не
подкрепи искането на някои законодатели да се надхвърли това, което беше предложено от Ком... 

Групата дигитализира услугите си и продължава да инвестира в модернизацията на най-голямата
електроразпределителна мрежа в България София, 12 май 2022 – Електрохолд, част от най-големия публичен
холдинг в страната – Еврохолд, представи новата си визуална и корпоративна идентичност на събитие в София на
11 май. Електрохолд България управлява дейността на седемте дружества, които Еврохолд придоби о... 

/КРОСС/ Национална агенция за приходите започна проверки в над 2000 фирми в цялата страна заради
нелогично високи стойности на материалните запаси, посочени в балансите им за 2020 г. Данъчните инспектори
проверяват наличностите на стоки и ги съпоставят със счетоводната документация. При установени
несъответствия ще започнат и ревизии, уточняват от НАП. Контролните действия са част от мащабна кампа... 

Криптовалутите удължиха разпродажбите си в четвъртък, като биткойнът падна до най-ниските си нива от 16
месеца, съобщава Ройтерс. Най-голямата криптовалута в света падна до 25 401,05 долара, най-ниското си ниво от
28 декември 2020 г. През последните осем сесии биткойнът загуби една трета от стойността си, или 13 000 долара,
и е надолу с повече от 45% досега тази година. А от пика си от 69 000 дола... 

Плановете са за пренастройване на инфроструктурата за природен газ към работа със зелен водородНахлуването

Заглавие: ЕКШЪН: НАП подпука 2000 фирми на олигарси
Дата: 12.05.2022 12:34
Медия: Народ

Заглавие: Европарламентът в опит да укроти цените - няма да намалява още вредните емисии до 2030 г.
Дата: 12.05.2022 12:19
Медия: 24 Часа

Заглавие: EЛЕКТРОХОЛД представи новата си бранд идентичност
Дата: 12.05.2022 12:09
Медия: За Перник

Заглавие: НАП започна проверки в 2000 фирми с големи материални запаси
Дата: 12.05.2022 11:43
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Основните криптовалути продължават пропадането
Дата: 12.05.2022 11:24
Медия: Икономически живот

Заглавие: Германия ще превръща терминалите си за втечнен газ в зелени водородни центрове
Дата: 12.05.2022 10:50
Медия: Телевизия Блумбърг

https://narod.bg/2022/05/12/%D0%B5%D0%BA%D1%88%D1%8A%D0%BD-%D0%BD%D0%B0%D0%BF-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BF%D1%83%D0%BA%D0%B0-2000-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%BE%D0%BB%D0%B8%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%B8/
https://www.24chasa.bg/region/article/11562501
https://zapernik.com/2022/05/12/140853/elektrohold-predstavi-novata-si-brand-identichnost/
https://www.cross.bg/zapasi-stoki-materialni-1691614.html
https://ikj.bg/e-zona/osnovnite-kriptovaluti-prodalzhavat-propadaneto/
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/106363-germaniya-shte-prevrashta-terminalite-si-za-vtechnen-gaz-v-zeleni-vodorodni-tsentrove


в Украйна постави САЩ и Европа на военновременна мисия да се откажат от руските изкопаеми горива, но по-
бързото внедряване на алтернативите с нулеви въглеродни емисии преминава през намаляване на
политическите и финансовите бариери. Германия планира да се откаже от енергията от изкопаеми гор... 

Ползите от българския план за възстановяване и устойчивост са в центъра на информационна кампания, която
започва от днес в България по инициатива на Европейската комисия. "Европа инвестира значителни средства
чрез NextGenerationEU, за да промени към по-добро живота на българските граждани. Чудесно е, че с тази
кампания ще насочим вниманието им към възможностите за по-достъпна зелена енергия за вся... 

Ползите от българския план за възстановяване и устойчивост са в центъра на информационна кампания, която
започва от днес в България по инициатива на Европейската комисия. Кампанията ще продължи един месец.
Целта е да популяризира сред младите българи Механизма за възстановяване и устойчивост на ЕС -
NextGenerationEU. Различни визуални послания в интернет и на открити пространства в градовете ще ин... 

Партньорите от управляващата коалиция постигнаха съгласие по Националния план за въвеждане на еврото. На
продължилия близо три часа извънреден експертен съвет, свикан от вицепремиера Асен Василев в понеделник,
те са се разбрали датата за влизане на еврото да остане 1 януари 2024 г.Предстои планът за еврото да влезе за
обсъждане в парламента. Има ли готовност България да въведе еврото от 2024 годин... 

На специална церемония на 11 май 2022 година в ресторант "Ловеч" бяха връчени ежегодните награди
"Инвеститор на годината" и "Бизнесмен на годината" за 2021 г. Кметът на Община Ловеч Корнелия Маринова връчи
наградата "Инвеститор на годината" на "Бонмикс" ЕООД. Наградата прие доц. д-р Илия Крачунов, управител на
"Бонмикс" ЕООД. Фирмата е създадена през 1997 година. Целта на бизнеса, който управлява... 

Платформата на AMPECO за управление на зарядни станции се използва от над 80 компании на 6
континентаБългарската продуктова компания AMPECO, която разработва cloud-базирана софтуерна платформа
за управление на зарядни станции за електромобили, получи международно признание. На церемония в Берлин
на 11 май 2022 компанията беше отличена с награда за устойчивост в автомобилната индустрия - Sustainabi... 

Това се посочва в анализа на консултантската компания Cushman&Wakefield Forton за първото тримесечие на

Заглавие: Брюксел стартира информационна кампания у нас за Плана за възстановяване
Дата: 12.05.2022 10:22
Медия: 3е-news

Заглавие: NextGenerationEU: Европейската комисия започва информационна кампания в България за
националния план за възстановяване и устойчивост
Дата: 12.05.2022 10:21
Медия: Eufunds

Заглавие: Георги Вулджев: Няма реални аргументи за приемане на еврото
Дата: 12.05.2022 10:10
Медия: Радио Видин

Заглавие: В Ловеч връчиха наградите "Инвеститор на годината" и "Бизнесмен на годината" за 2021 г.
Дата: 12.05.2022 09:08
Медия: Зетра Медия

Заглавие: Българската компания AMPECO получи награда за устойчивост в автомобилната индустрия от
Германия
Дата: 12.05.2022 13:04
Медия: Economy

Заглавие: Пазарът на логистични площи в София регистрира висока активност заедно с лек ръст на наемните
нива
Дата: 12.05.2022 12:41
Медия: Сити Билд

https://3e-news.net/bg/a/view/33391/bruksel-startira-informacionna-kampanija-u-nas-za-plana-za-vyzstanovjavane
https://www.eufunds.bg/bg/node/9897
https://bnr.bg/vidin/post/101643922/georgi-vuldjev-nama-realni-argumenti-za-priemane-na-evroto
https://zetramedia.com/%D0%B2-%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%87-%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%87%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%BE/
https://www.economy.bg/innovations/view/50733/Bylgarskata-kompaniya-AMPECO-poluchi-nagrada-za-ustojchivost-v-avtomobilnata-industriya-ot-Germaniya
http://citybuild.bg/news/pazarat-na-logistichni-ploshti-v-sofiya-registrira-visoka-aktivnost-zaedno-s-lek-rast-na-naemnite-niva


годината През периода в района на София са наети общо 34 204 кв. м, като основен двигател на пазара са
разрастванията на търговците на дребно, логистичните и дистрибуторските компании. Осезаемо понижение в
дела на незаетите площи в индустриалния сегмент отчитат още от компанията. При 4.1% къ... 

След заплахата за масови протести и фалити на предприятия – бизнесът се среща с енергийния министър. "От 14
миналия месец настояваме за тези срещи. На срещата миналия четвъртък той заяви, че разговорите ще
продължат в Министерството на енергетиката и затова днес сме тук", заяви преди срещата Добри Митрев от БСК.
"Искаме ясен и категоричен ангажимент, който да даде трайно решение на проблема с цена... 

Големи производители на текстил и облекло от Западна Европа изнасят производствата си от Украйна в
България, но очакванията на компаниите са да плащат същата цена на ишлеме, каквато е в Украйна. Това са
сравнително висок клас марки, които са инвестирали директно в собствено производство в Украйна и тези
производства в момента са затворени. Това каза в интервю за БТА председателят на Българската ас... 

Нова инвестиция в наука и високи технологии в България бе заявена от японската фирма "Мейджи". Компанията
обяви желание да вложи средства в лабораторията за разширяване на научна и развойна дейност в "Ел Би
Булгарикум". Това стана ясно по време на посещението на вицепремиера и министър на икономиката и
индустрията Корнелия Нинова и посланика на Япония у нас Н. пр. Хироши Нарахира в държавната комп... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Софтуерната индустрия в България ще има нужда от 30 000 нови служители през следващите години. Това стана
ясно по време на дискусия, посветена на развитието на софтуерния бранш у нас. ИТ секторът продължава да се
развива динамично, да расте устойчиво и да добавя все по-голяма стойност към българската икономика.
Приходите от продажбите на произведеното в бранша ще достигнат над 10 милиарда лева, а ... 

На 12 май е Международният ден на сестринството. Празникът е повод за поздравления към героите в бяло, но и
повод за равносметка за проблемите, пред които са изправени. Един от тях е недостигът на кадри. По този повод
от Actualno.com разговаряхме с председателя на Комисията по здравеопазване и народен представител от
"Продължаваме промяната" Антон Тонев. По думите има устойчива негативна тенденция... 

Заглавие: Бизнесът се среща с енергийния министър заради цените на тока и газа
Дата: 12.05.2022 12:03
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: Текстилни гиганти изнасят производството си у нас
Дата: 12.05.2022 13:05
Медия: Economynews

Заглавие: Нинова и посланикът на Токио обявиха нова японска инвестиция в българското кисело мляко
Дата: 12.05.2022 13:01
Медия: Kardjali.bgvesti.NET

Заглавие: ИТ секторът търси нови служители
Дата: 12.05.2022 07:32
Медия: Финансови новини

Заглавие: Шефът на Здравна комисия: Работи се по повишение на заплатите на мед. сестрите и за безплатно
обучение по специалността
Дата: 12.05.2022 10:44
Медия: Actualno.com

Заглавие: Връщането към нормалното може да намали ползите за нископлатения работник в САЩ
Дата: 12.05.2022 02:08
Медия: Зарата

https://www.flashnews.bg/biznesat-se-sreshta-s-energijniya-ministar-zaradi-tsenite-na-toka-i-gaza/
http://www.economynews.bg/%D1%82%D0%B5%D0%BA%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%B3%D0%B8%D0%B3%D0%B0%D0%BD%D1%82%D0%B8-%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B0%D1%81%D1%8F%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B8%D0%B7%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%81%D0%B8-%D1%83-%D0%BD%D0%B0%D1%81-news103841.html
https://www.kardjali.bgvesti.net/news/541041/ninova-i-poslanikat-na-tokio-obyaviha-nova-yaponska-investitsiya-v-balgarskoto-kiselo-mlyako
https://financebg.com/%D0%B8%D1%82-%D1%81%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80%D1%8A%D1%82-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D0%B8-%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8/
https://www.actualno.com/politics/shefyt-na-zdravna-komisija-raboti-se-po-povishenie-na-zaplatite-na-med-sestrite-i-za-bezplatno-obuchenie-po-specialnostta-news_1752144.html
https://zarata.info/%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%89%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BA%D1%8A%D0%BC-%D0%BD%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%BC%D0%B0/


Нископлатените служители извлякоха ползи от затегнатия пазар на труда в САЩ, в който гражданите постоянно
прескачат от едно работно място на друго. Сега обаче тази тенденция показва признаци на успокояване и според
някои икономисти тези служители няма да се окажат в по-добра ситуация отпреди, пише Габриел Рубин от The
Wall Street Journal. Ускореният темп на напускане на работните места отразява п... 

В момента има 22 320 - преуморени, със смени на няколко места, за да си докарат достойна заплата. Много от тях
са над 60 г. и щом се пенсионират, системата просто няма да може да работи Още акценти от интервюто с
председателя на УС на Българската асоциация на професионалистите по здравни грижи за вестник 24 часа:
Погрижете се за нас, за да има кой да се грижи за вас - това е апелът ни към общество... 

Новият Анекс към НРД най-накрая бе подписан, но болниците вече искат да го обжалват в Съда. Добър или лош е
той, какво ще се промени с него за редовите медици в клиниките и има ли мотив един лекар да работи в България,
попитахме д-р Венцислав Бошнаков. Той е един от малкото на брой сърдечни хирурзи в страната, които могат да
оперират и деца. Работи в Отделението по хирургия на вродените сърдечни м... 

Финансовото състояние на държавата коментира по БНТ финансистът Любомир Дацов: "Едно от нещата, които са
научен урок, е че трябва да има системност, не става да хванеш нещо за ушите и от другото място да го изтеглиш.
Чак такива кризи, не смятам, че чисто икономически са толкова големи. Живеем в информационен век с влизане
на медиите в дома ни. Усещането за кризи идва от бързия информационен поток... 

Планираната от правителството отстъпка от 25 ст. на литър гориво при зареждане до 50 литра звучи като
действаща мярка срещу полуделите цени. Защото помощта се получава директно от потребителите - сипват в
резервоара и плащат по-малко на касата. Останалите обсъждани идеи - например намаляването на косвените
данъци като ДДС, може да доведат до повече усложнения без ясен ефект. Защото няма механизъм,... 

Общо 16 727 са исканията за запори, постъпили в Териториалните поделения на НОИ през миналата година,
показват данните на института. Обработени са 10 511 запори, наложени върху пенсиите по реда на Гражданския
процесуален кодекс от държавни и частни съдебни изпълнители.Те са по-малко от наложените запори през
последните години, като през 2018 г. запорираните пенсии са бири 16 990, през 2019 г. - - ... 

Доходите следва да растат поне с 12-13% годишно, за да можем след 5 години да стигнем доста по-прилични нива.
Нашата цел е около 3100 лева средна работна заплата след 5 години и минимална заплата 1700 лева тогава
Доходите следва да растат поне с 12-13% годишно, за да можем след 5 години да стигнем доста по-прилични нива.

Заглавие: Милка Василева: До две години изчезват 60% от медицинските сестри
Дата: 12.05.2022 07:08
Медия: Dunavmost

Заглавие: Работим под 40% от обема ни преди 5 години
Дата: 12.05.2022 05:48
Медия: Clinica.bg

Заглавие: Финансистът Дацов обясни защо сегашната инфлация не прилича на тази от 2008 г.
Дата: 11.05.2022 22:43
Медия: Блиц

Заглавие: Всяка помощ директно за хората е добре дошла
Дата: 11.05.2022 22:32
Медия: 24 Часа

Заглавие: Над 16 хиляди пенсионери са със запорирани пенсии
Дата: 12.05.2022 12:15
Медия: Благоевград 24

Заглавие: КНСБ: Доходите следва да растат поне с 12-13% годишно
Дата: 12.05.2022 11:15
Медия: Econ

https://www.dunavmost.com/novini/milka-vasileva-do-dve-godini-izchezvat-60-ot-meditsinskite-sestri
https://clinica.bg/20723-Rabotim-pod-40--ot-obema-ni-predi-5-godini
https://blitz.bg/analizi-i-komentari/finansistt-datsov-obyasni-zashcho-segashnata-inflatsiya-ne-prilicha-na-tazi-ot-2008-g_news885311.html
https://www.24chasa.bg/mnenia/article/11558579
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Nad-16-hilyadi-pensioneri-sa-sus-zaporirani-pensii-1265306
https://econ.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9A%D0%9D%D0%A1%D0%91-%D0%94%D0%BE%D1%85%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81%D0%BB%D0%B5%D0%B4%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D0%BE%D0%BD%D0%B5-%D1%81-12-13-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%88%D0%BD%D0%BE_l.a_i.794682_at.1.html


Нашата цел е около 3100 лева средна работна заплата след 5 години и минимална... 

Нов стандарт за бизнес пътуванията, съчетаващ изтънченост и уединение, ще откриете на борда на 12 самолета
Boeing 777-300 тази есен; • Нов устойчив и балансиран френски кетъринг ще се предлага във всички кабини в края
на 2022 г.Air France представи новите си бизнес седалки за дълги разстояния с нов, още по-елегантен дизайн. За
да предложи най-високо ниво на комфорт, напълно преработената емблемати... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Горната камара на парламента одобри вчера дългоочакваните промени в закона за офшорните залежиРумъния
направи важна крачка към постигане на пълна енергийна независимост, след като горната камара на парламента
одобри вчера дългоочакваните промени в закона за офшорните залежи. Министърът на енергетиката Вирджил
Попеску заяви, че промените ще деблокират и ускорят инвестициите в проучването, разработв... 

Министърът на туризма Христо Проданов е освободил вчера трима ключови директори на дирекции – на
"Управление на морските плажове" Екатерина Дацова, на "Програми и проекти в туризма" Веселин Джелатов и на
"Административно-правно обслужване и човешки ресурси" Ивелин Славов. Това съобщиха за TravelNews
служители от ведомството. Те са уволнени без предизвестия и без обезщетения с влизането в сила на н... 

Модернизирането и изграждането на нова хидромелиоративна инфраструктура ще бъде важна крачка за
устойчивост на земеделския сектор в България. Възраждането на напояването ще се отрази благоприятно на
целия бранш и ще даде шанс на българския фермер да бъде конкурентоспособен на своите колеги от други
страни. То ще се усети осезаемо при трайните насаждения, производството на плодове и зеленчуци, дори... 

Турският министър на вътрешните работи Сюлейман Сойлу представи на пресконференция подробна
информация за начините за придобиване на турско гражданство от чужденци. По думите на министъра три са
основните варианти за чужденците, които искат да станат турски граждани – по произход, чрез сключване на брак
и по изключение. "Спрямо онези, които отговарят на условията за кандидатстване за придобиване н... 

Депутатите ще гласуват промени в Наказателния кодекс, които предвиждат по-тежки санкции за компютърни
престъпления. В пленарната зала влизат и две проекторешения на ГЕРБ, свързани с доклад на Сметната палата

Заглавие: Air France представи новата си кабина в бизнес класа и нови по-устойчиви предложения за хранене
на борда
Дата: 12.05.2022 13:06
Медия: Travel News

Заглавие: Румъния направи важна крачка към пълна енергийна независимост
Дата: 12.05.2022 13:02
Медия: Клуб Z

Заглавие: Министърът на туризма уволни шефката на концесиите на плажове
Дата: 12.05.2022 12:33
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Устойчиво селско стопанство в България – възможно ли е и как?
Дата: 12.05.2022 12:06
Медия: Вестник Борба

Заглавие: Турският вътрешен министър представи информация за начините за придобиване на турско
гражданство
Дата: 12.05.2022 11:39
Медия: Нов Живот

Заглавие: По-тежки наказания за компютърни престъпления в дневния ред на Народното събрание за 12 май
Дата: 12.05.2022 08:32
Медия: BG voice

https://travelnews.bg/bg/news/16523500078882/air-france-predstavi-novata-si-kabina-v-biznes-klasa-i-novi-po-ustoychivi-predlozheniya-za-hranene-na-borda
https://www.clubz.bg/127813-rumaniya_napravi_vazhna_krachka_kam_palna_energiyna_nezavisimost
https://www.abcnews.bg/bg/news/16523480076396/ministarat-na-turizma-uvolni-shefkata-na-kontsesiite-na-plazhove
https://www.borbabg.com/2022/05/12/ustoychivo-selsko-stopanstvo-v-blgariya-vzmozhno-li-e-i-kak/
http://www.novjivot.info/2022/05/12/%D1%82%D1%83%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B2%D1%8A%D1%82%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B5%D0%BD-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2/
https://bg-voice.com/%D0%BF%D0%BE-%D1%82%D0%B5%D0%B6%D0%BA%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%BA%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D1%8E%D1%82%D1%8A%D1%80%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D1%81/


за обществените поръчки на Агенция "Пътна инфраструктура" и за временна комисия за всички меморандуми,
подписани от Министерския съвет за последната 1 година. Поправките в Наказателния кодекс,... 

Спортният министър Радостин Василев от "Има такъв народ" ще бъде сменен! Причината е изключително слабата
оценка от 2,60, която закриляният от хаджи Тошко Йорданов министър получил по вътрешноправителствена
оценка, достъпна само за кабинета. И в едни милиони, изтекли от имоти на ЦСКА незнайно в каква посока…
Тайна смяна на ключови шефове, мистериозен анекс и изненадваща пресконференция. Всичко тов... 

/Поглед.инфо/ На 5 май във Великобритания се проведоха местни избори, на които управляващата Консервативна
партия и нейният лидер Борис Джонсън претърпяха съкрушително поражение. В Шотландия Шотландската
национална партия спечели убедителна победа, в Уелс по-голямата част от местата бяха заети от представители
на Лейбъристката партия, в Северна Ирландия за първи път от повече от век спечели национ... 

Ползите от българския план за възстановяване и устойчивост са в центъра на информационна кампания, която
започва от утре в България по инициатива на Европейската комисия. "Европа инвестира значителни средства чрез
NextGenerationEU, за да промени към по-добро живота на българските граждани. Чудесно е, че с тази кампания
ще насочим вниманието им към възможностите за по-достъпна зелена енергия за вся... 

САЩ улесняват имиграцията на руски учени, инженери и специалистиПрезидентът Джо Байдън иска да улесни
имиграцията на руски учени, инженери и технологични специалисти в САЩ, като временно преустанови
необходимостта от спонсориращ работодател. Това е добре дошъл ход и отдавна закъснял, пише в редакционен
коментар на Bloomberg. Чрез рационализиране на системата, за да ускори и без това пагубния проц... 

Община Поморие е направила всичко възможно, за да може предстоящият летен сезон да бъде посрещнат
оптимално и да няма проблеми нито за бизнеса, нито за туристите. Това каза на работна среща с хотелиерския и
ресторантьорския бранш кметът Иван Алексиев, чийто екип изнесе кратка презентация за това какви са
очакванията за Лято 2022. "Има едно сериозно притеснение и то е обвързано с продължаващия кон... 

Тази година "Софийска вода" не предвижда да има увеличение на цените на ВиК услугите в столицата. Това каза
изпълнителният директор на компанията Васил Тренев пред журналисти след пресконференция, на която бяха
представени основните данните от дейността на дружеството през 2021 – 2022 г. Той добави, че за 2023 г. се
очаква да има увеличение на ВиК услугите в София, но не посочи точно с колко, защо... 

Заглавие: Спортният министър Радостин Василев ще бъде сменен! 1,9 млн. изчезнаха с имотна схема
Дата: 12.05.2022 07:35
Медия: Nbox

Заглавие: Не по-късно от 2027 година Шотландия и Ълстър ще излязат от състава на Великобритания
Дата: 12.05.2022 05:33
Медия: Поглед Инфо

Заглавие: ЕК започва информационна кампания в България за Плана за възстановяване и устойчивост
Дата: 11.05.2022 22:22
Медия: Под тепето

Заглавие: Образовани, заможни, либерални - младите, които си тръгват от Русия
Дата: 12.05.2022 13:13
Медия: Dnes.bg

Заглавие: Сезонът пропада! Хотелиери от Поморие алармират за голям проблем с украинските бежанци
Дата: 12.05.2022 12:32
Медия: БГ вест

Заглавие: "Софийска вода" не предвижда увеличение на цените на ВиК услугите в столицата тази година
Дата: 12.05.2022 12:24
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.nbox.bg/2022/05/%D1%81%D0%BF%D0%BE%D1%80%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B8%D0%BD-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%B2/
https://pogled.info/svetoven/evropa/ne-po-kasno-ot-2027-godina-shotlandiya-i-alstar-shte-izlyazat-ot-sastava-na-velikobritaniya.142129
https://podtepeto.com/aktualno/ek-zapochva-informacionna-kampaniya-v-bulgariya-za-plana-za-vuzstanovyavane-i-ustoichivost/
https://www.dnes.bg/rusia/2022/05/12/obrazovani-zamojni-liberalni-mladite-koito-si-trygvat-ot-rusiia.529736
https://bgvest.eu/765713/
https://www.bta.bg/bg/news/economy/264453--sofiyska-voda-ne-predvizhda-uvelichenie-tsenite-na-vik-uslugite-v-stolitsata-t


Днес то беше осветеноОткриха първото училище за украински деца у нас. Днес школото беше осветено. Основната
цел е да подпомогне деца, избягали със семействата си от войната в Украйна, да се адаптират по-лесно към
условията в България. Сред гостите на събитието бяха посланикът на Украйна Виталий Москаленко и д-р Роб
Диксън - посланик на Великобритания. Двамата изразиха своята солидарност с украинс... 

Заглавие: В България отвори първото училище за украински деца
Дата: 12.05.2022 12:54
Медия: Bulgaria ON AIR

https://www.bgonair.bg/a/2-bulgaria/265230-v-balgariya-otvori-parvoto-uchilishte-za-ukrainski-detsa
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